
Raadscommissie Onderwijs en Welzijn
Telefoon: 050-3677725
greet.mulder@groningen.nl

Onderwerp: uitnodiging vergadering raadscommissie Onderwijs en Welzijn 6 juni 2018
Datum: 24 mei 2018

Geachte commissieleden,

Namens uw voorzitter, dhr. M.D. Blom, nodig ik u uit voor de vergadering van de 
raadscommissie Onderwijs en Welzijn op woensdag 6 juni om 16.30 uur in de oude raadzaal
van het stadhuis. 

Conformstukken: 

A5a. Collegebrief t.a.v. Begroting 2018 Openbaar Onderwijs Groep Groningen + Begroting 
2018 en Meerjarenbegroting 2018-2021 Stichting Openbaar Primair Onderwijs Slochteren   
b. Wensen en bedenkingen Financiële jaarstukken GR PG&Z + reactie van het college 
c.  Begroting GR Publiek Vervoer Groningen Drenthe 2019 (Zienswijzen)
d.  Procentenregeling Kunst op Straat (Raadsvoorstel 18-5-2018))
e.  Uitbreiding uren Peuteropvang (Raadsvoorstel 18-5-2018)
Toelichting volgt maandag.

B1. Uitwerking motie Driebond en motie Meeroevers (raadsvoorstel)

Eind december heeft uw raad twee moties ingediend die gaan over het toekomstperspectief van 
de onderwijsvoorzieningen in Meerstad (Meeroevers, Ter Sluis) of nabij Meerstad (Engelbert). 
Het college heeft beide moties in een voorstel gecombineerd. In de motie driebond heeft u het 
college gevraagd onderzoek te doen toekomstperspectief van de Driebondschool en 
verschillende scenario’s mee te nemen. Het voorkeursscenario uit dit onderzoek is voor 
handhaving van de school in het dorp Engelbert middels een nieuw te realiseren schoolgebouw. 
Uw raad wordt voorgesteld hiermee in te stemmen en de kosten ad €1.862.000,- te dekken uit de
AER. In de motie Meeroevers verzoekt u het college de gebreken en het ruimte gebrek van de 
basisschool Meeroevers op te lossen en duidelijkheid te geven wanneer de school in aanmerking
kan komen voor nieuwbouw. Het college heeft besloten de bouwkundige tekortkomingen direct 
te herstellen en te zorgen voor uitbreiding van de capaciteit. In 2019-2020 streeft het college het 
schoolbestuur OPOS een voorbereidingskrediet te verstrekken zodat eerder met nieuwbouw 
gestart kan worden.

De fracties van VVD, PvdA, SO en GL hebben om agendering van dit raadsvoorstel verzocht.

B2. Groningen de onderwijsinnovatiestad van Nederland (collegebrief)

In de brief ligt het college toe hoe het thema onderwijsinnovatie in de afgelopen 2 jaren is uitgewerkt. 
In juni j.l. hebben het College van Onderwijs en de gemeente een gezamenlijke ambitie bepaald: 
Groningen, dé onderwijsinnovatiestad van Nederland.  In  onderwijsateliers zijn verschillende 
initiatieven opgehaald en zijn er drie pijlers bepaald die bijdragen aan het realiseren van deze ambitie. 
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Deze pijlers zijn: 1. Digitale geletterdheid en digitale vaardigheden 2. Ondernemerschap en 
ondernemende vaardigheden 3. Het leren van de toekomst. Aan de hand van meerdere voorbeelden 
geeft het college aan hoe de drie pijlers zijn uitgewerkt. Daarnaast geeft het college aan Groningen als 
onderwijsinnovatiestad te willen profileren door het organiseren van een festival. Tot slot gaat het 
college in op de verdeling van het budget intensiveren leren en dit gericht in te zetten op de drie 
pijlers. Deze brief is op 23 mei in een aparte bijeenkomst voor de raad toegelicht. 

De fracties van GL, SP en PvdA  hebben om agendering van deze collegebrief verzocht. 

B3.   Martiniplaza vastgoed en governance (wensen en bedenkingen) en jaarrekening 2017 
(collegebrief)

Het college stelt u in de gelegenheid wensen en bedenkingen te uiten over de gekozen 
uitwerkingsrichting (collegebevoegdheid verbonden partijen). In de brief informeren we u over 
de positionering van het vastgoed en de governance. Twee bureaus LAgroup en PBLQ hebben 
de toekomst van Martiniplaza onderzocht over deze twee punten. Het voorstel is om een nieuwe 
B.V. voor vastgoed op te richten (verhuurder) en een exploitatie B.V. (huurder) waarin de 
gemeente van beide aandeelhouder wordt en de heer Kok directeur van beide. In de jaarrekening
is sprake van een positief bedrijfsresultaat voor het derde jaar op een rij.

De fracties van SP, 100% Gr en de PvdA hebben verzocht om bespreking van de collegebrief.   

B4. Raadsvoorstel update PvE en oplossingsrichting Groninger Forum

Het exploitatietekort bij het Groninger Forum loopt volgens de actuele ramingen op tot ruim 
acht ton per jaar, met  daarnaast nog een incidenteel tekort in de periode 2020-2025 van ruim 1 
miljoen euro vanwege frictiekosten personeel. Mede n.a.v. een second opinion van BMC wordt 
als deel van de oplossing voorgesteld om de subsidie voor de bibliotheekfunctie op te trekken 
naar het gemiddelde van de benchmark, d.m.v. een aanvulling van 225.000 euro p.j.. Daarnaast 
wordt gemeentelijke ondersteuning van het GF voor de eerste vijf jaar voorgesteld; dit zou 
neerkomen op een aanvullende bijdrage van ca. 3,3 miljoen euro (volledige inzet van de buffer 
voor aanloopkosten en bijdrage van ca. 1 mlj euro uit bouw- en grondexploitatie)

De agendacommissie heeft besloten dit raadsvoorstel voor discussie te agenderen. 

namens de voorzitter,

Greet Mulder,  
raadsadviseur 
gemeente Groningen.  
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